
Kasvinsuojeluseuran puutarhajaoston syyskokous 2018 

Aika: Maanantai 29.10.2018 klo 10 – 12 

Paikka: HAMK: in toimistorakennuksen neuvotteluhuoneessa, Lepaantie 129, 14610 Lepaa 

Läsnäolijat: Heini Koskula, Hanna Skogster, Jari Poutanen, Sirkka Jaakkola, Anne Nissinen, Irene 

Karlstedt, Erik Lindroos, Jussi Peltonen, Tuija Tanska,  

Skypen välityksellä: Nina Kangas, Sakari Raiskio, Tuija Rosvall, Maria Pero 

Puheenjohtaja: Hanna Skogster ja sihteeri: Jussi Peltonen 

Ennen kokouksen alkua Irene Karlstedt ja Sirkka Jaakkola alustivat aiheesta hedelmäpuunsyöpä 

omenaviljelyksillä. 

 

PÖYTÄKIRJA 

1. Kokous avattiin klo 10:45 

 

2. Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.  

 

 Toimintakertomuksen pohjalta virisi keskustelua Kasvinsuojeluosaaja- kisasta 

joka onnistui hyvin ja Lepaan finalistit olivat kisassa täysillä mukana. Tieto 

kilpailusta ei mennyt kovin hyvin perille oppilaitoksiin. Pääosin kisaajia oli 

Lepaalta ja yliopistolta.  

 Kilpailusta tehdään juttu Kasvinsuojelulehteen.  

 Kesäretki järjestettiin syyskuun puolivälissä Lohjalle. Osallistujia oli n. 10. 

 

3. Toimintasuunnitelma vuodelle 2019 

 1. numeroon juttu kasvinsuojeluosaaja- kisasta (Jari Poutanen, Sirkka Jaakkola) 

 Kasvinsuojelulehden 2. numero 

i. Evira, uusi lainsäädäntö kasvihuoneille ja taimistoille (Jari Poutanen) 

ii. Hedelmäpuusyöpä (Irene Karlstedt)  

iii. Xylella (Mirkka Soukainen) 

iv. Tuta absoluta (Irene Vänninen) 

 Kesäretki 2019 suunnitellaan talvikokouksen yhteydessä 

 kilpailu opiskelijoille tullaan järjestämään kuten 2018. Suunnittelu aloitetaan 

talvikokouksessa 

 uusien jäsenien saaminen Kasvinsuojeluseuraan 

i. Irene Karlstedt kertoi jäsenhankinnan kipukohdista; tarvitaan enemmän 

näkyvyyttä ja mielipiteitä ks-seuran nimissä. Aktiivisuutta/ säännöllisiä 

vierailuja oppilaitoksiin. Enemmän esilläoloa alan lehdissä. Kaksikielisiä 



juttuja. Jäsenistön haastatteluja alan lehdissä. Kasvinsuojeluseuran 

jaostojen yhteinen kokoontuminen jossa mietitään miten saadaan lisää 

jäseniä. Sopiva tilaisuus voisi olla Kasvinsuojeluseuran vuosikokouksen 

yhteydessä maaliskuussa.  

 Tulevien kokouksien ajankohdat 

i. Talvikokous viikolla 7/2019 Biotuksella Forssassa 

 

4. Puheenjohtajan ja sihteerin valinta kaudelle 2019-2020 

 Puheenjohtajaksi valittiin Anne Nissinen 

 Sihteeriksi valittiin Jussi Peltonen 

 

5. Jäsenten valinta erovuoroisten tilalle kaudeksi 2019 -2021 

Erovuorossa olevat jäsenet: Fredrik Björklund, (jatkaa), Niina Kangas (jatkaa), Anne 

Lemmetty (jatkaako? selvitetään), Isa Lindqvist (jatkaa), Erik Lindroos (jatkaa), Timo 

Mäki (ei jatka, tilalle Marja Pero), Sakari Raiskio (jatkaa), Tuija Rosvall (jatkaa), Hanna 

Skogster (jatkaa), Terhi Taulavuori (kysytään tilalle Marja Kallela) ja Tuomo Tuovinen 

(kysytään tilalle Tuuli Haikonen)   

Jaana Laamanen (jatkaa) 

 

6. Ilmoitusasiat: Ei ilmoitusasioita 

7. Muut asiat: Ei muita asioita 

8. Kokous päätettiin klo 12.08 

 

 

Jussi Peltonen        Hanna Skogster 

sihteeri        puheenjohtaja 


